
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 23. september 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål CU
Hvordan forholder ministrene sig til, at antallet af anmeldelser af psykiske ar-
bejdsskader er næsten fordoblet på fem år, og hvad vurderer ministrene, at
årsagen er til denne udvikling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart Damsbo-Andersen (S) og Yildiz
Akdogan (S).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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